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Møtedeltakere: 

Janne Kornbrekke  (JK)     Kjell Arild Kleivkås   (KAK) 

Kjell Torsvik         (KT)     Tom Ånesland            (TÅ) 

Jan Dalene             (JD)      Liv Kirsti Gabrielsen (LKG) 

Snefrid Fjermeros (SF) 

 Referat sendt tilstedeværende samt: 

 

 

Sak nr.: Saksfremstilling: Ansvarlig: 
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Styrereferat 31.03.2016. 

Referat godkjent utan merknader. 

 

Cupfinale (3 samlag) 21.06.16 

- Kontakt med samlaget 

- Sjekk av skiver og program 

- Mannskapsliste 

- Kiosk 

 

Samlagstevne 12-13.08.16 

Satser på å arrangere stang og stuper. 

- Innbydelse og påmelding i «Mitt-DFS» 

- Mannskapsliste, spør Linn om ho kan ta det. (Arr. Komite) 

- Skiver og program klart til stevnet 

- Kiosk 

 

Ammunisjon 

- Ammunisjonsforvalter har tatt opp at det er mange som vil ha 

forskjellige type ammunisjon og ladekomponenter frå ulike 

leverandører. Vil gjerne ha ei retningslinje på kva som skal 

kjøpast inn. Var og litt snakk om å kanskje sjå inn på ein avtale 

med ein felles leverandør av alt. Dette vart kun diskutert uten å 

kome fram til noko konkret. Vil gjerne ha litt meir 

tilbakemeldinger og sjekk av eventuelle avtaler. 

- Når det gjeld cal. 22 så skal skytterlaget ha ein type grei 

ammunisjon til under 1 kr som kan brukast av ungdomsskytterene 

til trening og stevner. Er det behov for dyrere ammunisjon må 
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dette dekkes sjølv. 

Skytterlaget skal ha ein type dyrere ammunisjon som det vil vera 

mulig å få kjøpt. Skal få utarbeida ein ordning slik at ein også kan 

få kjøpt pakker på trening av ansvarlig.  

 

Diverse 

- Handicus ved Odd Arne Nordbø ønsker eit møte angående leige 

av skytterhus og bane ifbm gjennomføring av eit opplegg med 

jegerprøvekurs og skyting. Her er det behov for avklaring 

angående bruk, leige og eventuelle avtaler med J&F. 

- Krister har ynskje om å arrangere eit cal. 22 skytestevne den 2 

juli  på 100m for alle typer våpen, sikte og anlegg. Avklare dette 

med han. 

- Det er tid for landslotteri. Har fått tilsendt minste kvote, men me 

er einige om at eit så stort lag som me er så bør me kunne ta på 

oss litt fleire lodd. Fleire lodd har også ein bedre 

fordelingsnøkkel av fortjenesten. Janne bestiller fleire. 

- Janne og Otto representerer skytterlaget i sammarbeidsutvalget 

for Farvannet skytesenter. 

  

 

Møte hevet kl 23:00 

 

_____________________    ________________________ 

Janne Kornbrekke                 Kjell Arild Kleivkås 

Leder                                     Nestleder/sekretær 

 

______________________    _________________________ 

Jan Dalene                              Kjell Torsvik 

Kasserer                                  Leder baneutvalg 

 

______________________    __________________________ 

Snefrid Fjermeros                .  Tom Ånesland 

Leder ungdomsutvalg             Leder jegerutvalg 

 

______________________ 

Liv Kirsti Gabrielsen 

Leder husstyret 
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